
 
 

 

SCHRIFTELIJK ANTWOORD OP SCHRIFTELIJKE VRAAG BUITEN DE 

RAADSZITTINGEN 

 
 

2025/018 
 

Indiener: M. Hendrickx 
 

Datum indiening: 6 februari 2025 
 

Vraag: De toestand der accommodatie van KFC Walem 
 

Antwoord college 
 

Op de eerste vraag kan meegegeven worden dat er reeds een overleg met 

het agentschap Natuur en Bos (ANB) plaatsvond. Bij ANB was er in het 
verleden bereidheid om een ruil op te zetten of die minstens te onderzoeken. 

Een eerste indicatie van grondenlijsten die in aanmerking komen voor een 
ruil, is ook ter beschikking gesteld. Nu bij de nieuwe legislatuur moeten de 

gesprekken hernomen worden, ook rekening houdend met de nieuwe 
beleidskeuze op Vlaams niveau. Hetzelfde geldt voor de gesprekken met de 

Vlaamse Waterweg. We gebruiken de komende periode om het dossier 
opnieuw te vervolgen met de bevoegde schepenen. 

 
 

Mechelen, 14 februari 2025 
 

 
Opdracht burgemeester 

van 02.12.2024, in toepassing 

 van artikel 280 decreet lokaal bestuur 

 

 
 

Gert Eeraerts Abdrahman Labsir 
algemeen directeur schepen  


